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ZÁPISNICA 
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Sklabini č. 5/2022-2026 

 
Prítomní poslanci:         Ing. Marián Janík, Bc. Michal Belička 
                                       Nora Kubáňová, Alžbeta Šupenová, 
Prítomní hostia:             viď prezenčná listina hostí 
 
Ohlásený začiatok zasadnutia: 29. júna 2023 o 16 30 hod. 
Skutočný začiatok zasadnutia: 29. júna 2023 o 16 34 hod. 
Koniec zasadnutia: 29. júna 2023 o 18 08 hod. 
 
Miesto zasadnutia: Obecný úrad – sobášna miestnosť Obecného domu, Sklabiňa 108, 
038 03 
 
 
1. Predsedajúca privítala prítomných na 5. riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva vo 

volebnom období 2022 – 2026. 
Predsedajúca ospravedlnila   hlavnú kontrolórku obce Sklabiňa Ing. Janku Jesenskú. 

         Skonštatovala, že sú prítomní 4 poslanci zo 7 poslancov (viď prezenčná listina) a že obecné 
zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 
2. Za zapisovateľa predsedajúca určila Alžbetu Šupenovú. 
 
3. Za overovateľov zápisnice predsedajúca určila Noru Kubáňovú  Bc. Michala Beličku 

 
4.  
5. Do návrhovej komisie navrhla predsedajúca Ing. Mariána Janíka a Alžbetu Šupenovú.  

Následne dala o návrhu hlasovať. 
 

Hlasovanie: Ing. Marián Janík, , Nora Kubáňová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička 
  

 Za: Ing. Marián Janík, , Nora Kubáňová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička 
          Proti: 0 
 Zdržal sa: 0 
 Nehlasoval: 0 
 
6. Predsedajúca dala hlasovať za program vyvesený na úradnej tabuli dňa 26.6.2023: 

 
Program: 

1. Otvorenie, určenie  zapisovateľa  a overovateľov  zápisnice, voľba návrhovej komisie  
2. Schválenie programu zasadnutia 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Správa o činnosti ZŠ s MŠ v Sklabini za šk. rok 2022/2023 
5. Rozpočtové opatrenie č. 3/2023 
6. Stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu obce za rok 2022 
7. Prerokovanie  záverečného účtu obce za rok 2022 
8. Správa hlavnej kontrolórky obce  o výsledkoch kontrol za 1.polrok 2023  
9. Schválenie plánu práce hlavnej kontrolórky obce na II. polrok 2023 
10. Zrušenie uznesenia č. 04/29/09/2022 zo dňa 22.09.2022 
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11. Interpelácie 
12. Rôzne/informácia o stave projektu k plánu obnovy, o stavebných prácach na miestnom cintoríne, 

vyhodnotenie akcie dňa rodiny, príprava osláv 140.výročia DHZ / 
13. Záver 

 
Hlasovanie: Ing. Marián Janík, Nora Kubáňová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička 
  

 Za: Ing. Marián Janík, Nora Kubáňová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička 
          Proti: 0 
 Zdržal sa: 0 
 Nehlasoval: 0 
                              
7. Kontrola plnenia uznesení bod. Č 3 

 
Predsedajúca predniesla správu o plnení uznesení z predchádzajúcich zastupiteľstiev č.039/22-
26 a 040/22-26 z 9.5.2023 - Vyhlásenie prebytočnosti majetku a schválenie spôsobu prevodu 
na základe žiadostí PS Urbár a Mgr. R. Kovačku, pri ktorých si obec musí splniť zákonnú 
povinnosť a osloviť ostatných podielnikov k predkupnému právu a očakáva ich stanovisko. 

         Na základe uznesenia č.041/22-26 z 9.5.2023 o odsúhlasení použitia obecného loga pre DHZ   
         Sklabiňa za účelom výroby reklamných predmetov pri príležitosti 140. výročia vzniku DHZ  
         obec na základe schválenej dotácie pre DHZ zabezpečila výrobu reklamných predmetov podľa  
         návrhu  členmi DHZ. Uznesením č. 042/22-26 z 9.5.2023 bola schválená zriaďovacia listina pre  
         DHZ, ktorá určuje vnútornú organizáciu a špecifikáciu činnosti DHZ obce 
 
         Kontrolu plnenia uznesení vzali poslanci na vedomie. 

 
 

Hlasovanie: Ing. Marián Janík,  Nora Kubáňová, Alžbeta Šupenová,  Bc. Michal Belička 
  

 Za: Ing. Marián Janík,  , Nora Kubáňová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička 
          Proti: 0 
 Zdržal sa: 0 
 Nehlasoval: 0 
 
8. K bodu č.4 Správa o činnosti ZŠ s MŠ v Sklabini  .  

Správu predniesla  Mgr. Katarína Ťapušíková, riaditeľka školy, v ktorej zhrnula činnosť ZŠ 
s MŠ v obci počas šk. roka 2022/2023. Informovala o dosiahnutých výsledkoch žiakov, 
o počte žiakov, o aktivitách v mimo vyučovacej a krúžkovej činnosti, pozitívne ohodnotila 
spoluprácu školy a škôlky s obcou a vyslovila aj požiadavky smerom k poslancom ohľadom 
rekonštrukčných prác, obnove počítačovej učebne a zriadenia detského pieskoviska. 
Správa tvorí prílohu tejto zápisnice. 
Poslanci vzali správu na vedomie. 
 
Hlasovanie: Ing. Marián Janík,  Nora Kubáňová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička 
Za: Ing. Marián Janík, Nora Kubáňová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 



 

3 
 

9.  Rozpočtové opatrenie č. 3/2023 bod. Č 5 
Predsedajúca predložila poslancom návrh rozpočtového opatrenia už na pracovnom stretnutí 
26.6.2023. Uviedla, že zmeny nastali v bežných príjmoch navýšením o 1400 € spolu, z toho 
išlo o úpravu podielových daní o 2250 €, zníženie príjmu z nájmu športového areálu o 1000 € 
a príjmom dotácie od PS Urbár na žulovú platňu ku novému krížu na miestnom cintoríne. 
Ďalej ide o presun fin. prostriedkov z rezervného fondu na projektovú dokumentáciu k výzve 
POO a Envirofondu vo výške 24 000 € na kapitálové výdavky. 
V bežných príjmoch došlo k navýšeniu o 1620 €, ktoré boli použité na zakúpenie skladacieho 
party stanu na obecné akcie vo výške 975 € a žulový materiál na platňu ku novému krížu na 
miestnom cintoríne spolu 645 €. 
 
 
Predsedajúca dala následne o predloženom hlasovať. 
 
Hlasovanie: Ing. Marián Janík, Nora Kubáňová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička 
  
Za: Ing. Marián Janík, Nora Kubáňová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 

 
10. Stanovisko Hlavnej kontrolórky k ZU bod č. 6 

 
Predsedajúca predložila stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu obce za rok 2022, 
v ktorom upozornila, že počas roka došlo k prečerpaniu nerozpočtovaných výdavkov bez 
priameho fin. krytia a preto je nutné ich vykryť z rezervného fondu. Preto odporúča schváliť 
celoročné hospodárenie obce za rok 2022 s výhradami a zároveň navrhla kontrolu čerpania 
rozpočtu na mesačnej báze a materiál posielať poslancom elektronicky. 

 
         Poslanci vzali správu na vedomie. 

Hlasovanie: Ing. Marián Janík, Nora Kubáňová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička 
  
Za: Ing. Marián Janík, Nora Kubáňová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

11. Prerokovanie záverečného účtu obce Sklabiňa za rok 2022 bod. Č. 7 
Predsedajúca predložila poslancom návrh záverečného účtu obce Sklabiňa za rok 2022, 
v ktorom zhodnotila percentuálne plnenie rozpočtovaných položiek. Vysvetlila dôvod 
prečerpania bežných výdavkov nad rámec rozpočtu, ktoré vznikli nariadením vlády 
o vyplatenie mimoriadnych odmien všetkým zamestnancom do 31.8.2023 vo výške 850 € na 
jedného zamestnanca. Obec tieto výdavky navýšené o odvody nemala rozpočtované . Vláda 
refundovala odmeny len na pedagogických pracovníkov . Čiastočne obec vykryla tieto odmeny 
z vlastných zdrojov, všetko sa ale nepodarilo, nakoľko boli znížené aj normatívy na žiakov. 
Preto musela siahnuť na rezervy. Predsedajúca uviedla, že tento krok vláda so samosprávami 
nekonzultovala ani neakceptovala ich výhrady. Obec si nikdy nemohla dovoliť vyplácať 
mimoriadne odmeny zamestnancom v takejto výške. Tiež pripomenula, že v minulých rokoch 
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obec vytvárala vždy prebytok v záverečnom účte , ktorý sa presúval do rezervného fondu. 
Ďalej informovala poslancov na základe apelu ekonóma o potrebe prehodnotenia poplatkov za 
odpady v ďalšom roku, nakoľko i pri narastajúcej separácii odpadov množstvo tvorby 
komunálneho odpadu neklesá a obec aj napriek navýšenému poplatku na 27 € v roku 2022 
nevybrala na 100% krytie výdavkov na odpady. Ekonóm odporúčal navýšiť ešte v minulom 
roku na 30 €, s čím zastupiteľstvo nesúhlasilo. 
Predsedajúca vyjadrila súhlasné stanovisko so správou hlavnej kontrolórky a jej odporučenie 
na sledovania čerpania rozpočtu na mesačnej báze vždy k 20. v mesiaci predovšetkým 
z preventívnych dôvodov a požiadala poslancov o prijatie navrhovaného uznesenia. 
Uviedla, že ekonóm pripraví správu k čerpaniu rozpočtu za prvý polrok. 
Ďalej predsedajúca oznámila, že od 1.7.2023 nebude obec financovať výdavky , ktoré neboli 
rozpočtované smerom ku športovým, kultúrnym či iným aktivitám obce a ostatných zložiek 
obce. Poskytne materiálnu pomoc, ale finančnú momentálne zastavuje až do zlepšenia fin. 
situácie. Uviedla, že v tomto roku obci narástli zálohy na energie a prídely podielových daní sú 
nestabilné. Je ťažko predvídať ich mesačnú výšku z dôvodu zákonnej zmeny a kombinácie 
prídelu od FO a PO.  Preto obec pristupuje k týmto preventívnym opatreniam smerom 
k výdajom. Oznámila , že koncom roka odídu dvaja  zamestnanci do dôchodku s povinnosťou 
vyplatenia odchodného v zmysle zákonníka práce. 
 
Ing. Janík mal dotaz k zdroju financovania schodku z finančných operácii.  
 
Predsedajúca dala následne o predloženom hlasovať. 
 
Hlasovanie: Ing. Marián Janík, Nora Kubáňová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička 
  
Za: Ing. Marián Janík, Nora Kubáňová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

12. Správa hlavnej kontrolórky obce o výsledku bod. Č 8 
Predsedajúca predložila poslancom správu hlavnej kontrolórky o výsledku kontrolne činnosti 
v rámci schváleného plánu práce za 1. polrok 2023, v ktorej sa zamerala na dodržiavanie zákona 
o správnych poplatkoch ako sú stavebné poplatky, overovanie podpisov, osvedčovanie listín 
a zakúpenia rybárskych lístkov, poplatky za stavebné konania, kolaudačné rozhodnutia 
a drobné stavby. 
Touto kontrolou zistila, že obec postupuje v súlade so zákonom. 
Ďalej sa zamerala na kontrolu dodržiavania finančnej kontroly a auditu vo finančných 
operáciách, ako sú príjmy daní, transferov, výdaje na dotácie, mzdy, obstaranie majetku a pod. 
Výsledkom kontroly bolo zistené, že obec postupuje v zmysle zákona. 
Poslanci vzali správu na vedomie. 
 
Hlasovanie: Ing. Marián Janík,  Nora Kubáňová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička 
  
Za: Ing. Marián Janík, Nora Kubáňová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
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13. Schválenie plánu práce HK na 2.polrok bod č. 9 
Predsedajúca predložila poslancom návrh plánu práce hlavnej kontrolórky na 2. polrok 2023, 
kde by sa chcela zamerať na kontrolu dodržiavania ustanovení zákonníka práce, ako sú dohody 
a na kontrolu bežných výdavkov na ochranu pred požiarmi, nakladanie s odpadmi osvetlenie, 
kultúrne služby, ďalej iné činnosti ako sú vypracovanie odborných stanovísk, návrh a tvorbu 
VZN, účasť na zasadnutiach a seminároch prípadne iné podľa požiadaviek starostky 
a poslancov. 

 
         Predsedajúca dala hlasovať za predložený návrh. 
 

Hlasovanie: Ing. Marián Janík,  Nora Kubáňová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička 
  
Za: Ing. Marián Janík, Nora Kubáňová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 

 
14. Zrušenie uznesenia č. 04/29/09/2022 zo dňa 22.9.2022 bod. 10 

Predsedajúca požiadala poslancov o zrušenie uznesenia zo septembra minulého roka, ktorým 
bol na základe žiadosti Mgr. R. Kovačku o odkúpenie 37m2 z GP č. 23/2020 určený majetok 
dôvodom hodným osobitého zreteľa za prebytočný. Toto uznesenie bolo nahradené novým 
č.040/22-26 zo dňa 9.5.2023 na základe nového GP č. 228/23. 
 
Predsedajúca dala hlasovať za predložený návrh uznesenia. 

 
Hlasovanie: Ing. Marián Janík,  Nora Kubáňová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička 
  
Za: Ing. Marián Janík, Nora Kubáňová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 

 
15. Interpelácie bod .č 11 

Nebola predložená žiadna interpelácia. 
 
16. Rôzne bod. Č. 12 

Predsedajúca informovala poslancov o prebiehajúcej príprave ku žiadosti na dotáciu z plánu 
obnovy na obecný dom, dokončuje sa projekt, kde nastal problém u NN napojenia a schválenia 
elektrárňami a tiež o výhrade susedov k umiestneniu rekuperačnej jednotky a tepelného 
čerpadla, ktorý musí obecný úrad urýchlene vyriešiť. 
Ďalej informovala o pokračujúcich prácach na spevnení svahu na miestnom cintoríne 
a dobudovania nového kríža v spolupráci s PS Urbár. 
Pripomenula potrebu opravy oplotenia v areáli školy a rekonštrukciu sociálnych zariadení. 
Predsedajúca zhodnotila akciu Dňa rodiny ako úspešnú, poďakovala poslancom a učiteľkám  
za prípravu a pomoc a občanom za účasť. 
Oznámila ďalšie pripravované akcie:  8.7.2023 v amfiteátri v Skl. doline organizovanú FS 
Sklabiňa pri príležitosti výročia Cyrila a Metoda posolstvo piesní svetu, kde sa predstaví 
niekoľko FS z Turca, následne sa zapáli vatra zvrchovanosti  a bude okrem občerstvenia 
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pripravený aj kultúrny program. P. Milan Kováč osobne pozval všetkých prítomných 
a ostatných občanov. Oznámil, že v mesiaci september plánuje OZ Hradečnica pripomenúť si 
výročie otvorenia školy v obci Sklabiňa. 
Predseda DHZ Sklabiňa Michal Belička pozval všetkých prítomných na oslavy pri príležitosti 
140.výročia založenia zboru s bohatým programom za prítomnosti DHZ z okolitých obcí 
a ostatných hostí. 
Ing.I. Kovačka predseda ZO SZPB oznámil plánované oslavy 79. výročia SNP 19.8.2023 
a požiadal starostku aj poslancov o spoločné pracovné stretnutie, zároveň pripomenul, že na rok 
bude 80. výročie a treba už vopred pripravovať program osláv. Starostka pripomenula , že 
primátor mesta Martin sa vyjadril, že by tento krát malo mesto organizovať tieto oslavy. Bude 
potrebné sa s ním skontaktovať. 
Predsedajúca oznámila, že beh k srdcu SNP bude tento rok až 3.9.2023 so štartom v našej obci. 
Ďalej oznámila, že na základe spoločného stretnutia poslancov a členov FK Attack Vrútky došlo 
k vzájomnej dohode o užívaní futbalového ihriska na zápasy spoločných detských prípraviek , 
aj obce Sklabiňa za poplatok 200 € mesačne a vzájomnej spolupráce. Oznámila, že MFK Fomat 
i napriek platnej zmluve  nevyužíva priestory, tak ako bolo dohodnuté. 
Ing. Janík informoval, že 15.9.2023 pôjde cez našu obce cyklistická etapa s p. Petrom Saganom. 
 
Predsedajúca na záver 5. zasadnutia obecného zastupiteľstva vyzvala členov návrhovej komisie  
na prečítanie návrhu uznesení. Návrh uznesení predniesol Ing. Marián Janík. 
 
Následne poďakovala prítomným za účasť a ukončila 5. zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 
Zápisnici zapísal: 

 
 
 

Alžbeta Šupenová 
 
Námietky k zápisnici: 
 
 
 
 
 
Overovateľ:       Overovateľ: 
 
 
 
Bc. Michal Belička       Nora Kubáňová 
 
 
 
 
 
 

Anna Silvestrová 
starostka 


